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Or. 0002.4.2022 

PROTOKÓŁ NR XXXVII/2022 

RADY MIASTA WYSOKIE MAZOWIECKIE 

z dnia 28 kwietnia 2022 r. 

 

z posiedzenia XXXVII Sesji Rady Miasta Wysokie Mazowieckie przeprowadzonej w dniu 

28 kwietnia 2022 roku w sali konferencyjnej Urzędu Miasta w Wysokiem Mazowieckiem. 

 

Otwarcie sesji nastąpiło o godz. 11 00 . Na ustawowy 15 osobowy stan Rady Miasta, 

w momencie otwarcia uczestniczyło 15 radnych w związku z czym obrady są prawomocne.

  

Przewodniczący Rady Miasta Marek Kajurek przywitał Burmistrza Miasta Jarosława Siekier-

ko ,,który w dniu wczorajszym odebrał nagrodę za 3 miejsce w kraju w Rankingu Zrówno-

ważonego Rozwoju Jednostek Samorządu Terytorialnego”Przewodniczący przekazał gratula-

cje Burmistrzowi Miasta, następnie przywitał Zastępcę Burmistrza Miasta Ewę Konarzewską, 

Skarbnika Miasta Renatę Kamińską, prezesów, dyrektorów, kierowników jednostek organiza-

cyjnych Miasta Wysokie Mazowieckie  oraz Radnych Rady Miasta.  

Przewodniczący Rady Miasta poinformował, że porządek obrad został radnym dostarczony 

wraz z materiałami na sesję, po czym go odczytał: 

Porządek obrad:  

1. Otwarcie obrad. 

2. Przyjęcie porządku obrad. 

3. Przyjęcie protokołu z XXXVI sesji Rady Miasta Wysokie Mazowieckie. 

4. Sprawozdanie z realizacji uchwał z ostatniej sesji i działalności Burmistrza Miasta Wy-

sokie Mazowieckie. 

5. Ocena zasobów pomocy społecznej miasta Wysokie Mazowieckie 

6. Przyjęcie informacji z działalności Miejskiego Ośrodka Pomocy Społecznej za 2021 rok.  

7. Informacja z realizacji rocznego programu współpracy z organizacjami pozarządowy-

mi . 

8. Przyjęcie informacji dotyczącej realizacji uchwały w sprawie szczegółowych zasad 

utrzymania porządku i czystości w mieście. 

9. Podjęcie uchwały w sprawie zwolnienia obywateli Ukrainy z opłat za korzystanie z 

wychowania przedszkolnego w przedszkolach prowadzonych przez Miasto Wysokie 

Mazowieckie. 

10. Podjęcie uchwały w sprawie Programu Opieki nad Zabytkami Miasta Wysokie Mazo-

wieckie na lata 2022-2025. 

11. Podjęcie uchwały w sprawie nadania nazwy ulicy położonej na terenie miasta Wysokie 

Mazowieckie. 

12. Podjęcie uchwały w sprawie nadania nazwy ulicy położonej na terenie miasta Wysokie 

Mazowieckie.  

13. Podjęcie uchwały w sprawie zmian w budżecie miasta na 2022 rok. 
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14. Podjęcie uchwały w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Miasta Wyso-

kie Mazowieckie na lata 2022-2025 wraz z prognozą kwoty długu i spłat zobowiązań 

na lata 2022-2025. 

15. Interpelacje i wnioski. 

16. Sprawy różne. 

17. Zapytania i wolne wnioski. 

18. Zamknięcie obrad sesji. 

Przewodniczący Rady Miasta Marek Kajurek zapytał o uwagi lub wnioski do porządku ob-

rad.  

Zastępca Burmistrza Miasta Ewa Konarzewska wniosła o zdjęcie z porządku punktu 10 tj.  

,,Podjęcie uchwały w sprawie Programu Opieki nad Zabytkami Miasta Wysokie Mazowieckie 

na lata 2022-2025” w związku z tym, iż nie wpłynęła opinia Wojewódzkiego Urzędu Ochrony 

Zabytków stąd zasadne jest zdjęcie punktu z porządku obrad.  

Przewodniczący Rady Miasta Marek Kajurek poddał pod głosowanie zmianę w porządku 

obrad. 

Na ustawowy 15 osobowy skład Rady Miasta, w obradach uczestniczyło 15 radnych, głoso-

wało 15 radnych, za przyjęciem głosowało 15, przeciw 0, wstrzymało się od głosu 0. 

Przewodniczący Rady Miasta Marek Kajurek zmiana została przyjęta jednogłośnie, następ-

nie poddał pod głosowanie przyjęcie porządku obrad. 

Na ustawowy 15 osobowy skład Rady Miasta, w obradach uczestniczyło 15 radnych, głoso-

wało 15 radnych, za przyjęciem głosowało 15, przeciw 0, wstrzymało się od głosu 0. 

Przewodniczący Rady Miasta Marek Kajurek odczytał zmieniony porządek obrad z uwzględ-

nieniem zmiany tj: 

10. Podjęcie uchwały w sprawie nadania nazwy ulicy położonej na terenie miasta Wysokie 

Mazowieckie. 

11. Podjęcie uchwały w sprawie nadania nazwy ulicy położonej na terenie miasta Wysokie 

Mazowieckie.  

12. Podjęcie uchwały w sprawie zmian w budżecie miasta na 2022 rok. 

13. Podjęcie uchwały w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Miasta Wyso-

kie Mazowieckie na lata 2022-2025 wraz z prognozą kwoty długu i spłat zobowiązań 

na lata 2022-2025. 

14. Interpelacje i wnioski. 

15. Sprawy różne. 

16. Zapytania i wolne wnioski. 

17. Zamknięcie obrad sesji. 

Przewodniczący Rady Miasta Marek Kajurek stwierdził, że porządek został przyjęty. 

(szczegóły na nagraniu obrad Rady Miasta). 

Ad 3. Przyjęcie protokołu z XXXV sesji Rady Miasta. 

Przewodniczący Rady Miasta Marek Kajurek poinformował, że protokół był dostarczony 

radnym pocztą elektroniczną oraz był dostępny w biurze rady, zapytał o uwagi - 
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nie wniesiono, następnie poddał pod głosowanie przyjęcie protokołu z XXXVI sesji Rady Mia-

sta. 

Na ustawowy 15 osobowy skład Rady Miasta, w obradach uczestniczyło 15 radnych, głoso-

wało 15 radnych, za przyjęciem 15, przeciw 0, wstrzymało się od głosu 0. 

Przewodniczący Rady Miasta Marek Kajurek stwierdził, że protokół został przyjęty jednogło-

śnie. 

(szczegóły na nagraniu obrad Rady Miasta). 

Ad.4 Sprawozdanie z realizacji uchwał z ostatniej sesji i działalności Burmistrza Miasta. 

Informację z realizacji uchwał z ostatniej sesji i działalności Burmistrza Miasta za okres od  29 

marca 2022 roku do 28 kwietnia 2022 roku  (informacja w załączeniu do protokołu )   

przedstawił Burmistrz Miasta Jarosław Siekierko, a w szczególności : 

- Sytuacji osób znajdujących się na terenie miasta Wysokie Mazowieckie wywołanych agresją 

Federacji Rosyjskiej na Ukrainę, oraz działaniach podejmowanych w powyższym przedmiocie. 

-  Postępowaniu dotyczącym udzielenia zamówienia publicznego związanego z ,, Budową 

budynku mieszkalnego wielorodzinnego wraz z wiatą śmietnikową, miejscami parkingowymi 

przy ulicy Kościelnej w Wysokiem Mazowieckiem”. Powołano komisję przetargową do oceny 

spełnienia przez wykonawców  warunków udziału w postepowaniu o udzielenie zamówienia 

oraz do badania i oceny ofert. Wpłynęły trzy oferty. Trwa postępowanie. 

- Postępowaniu dotyczącym udzielenia zamówienia publicznego związanego z ,, Wdrożeniem 

systemu usług publicznych świadczonych drogą elektroniczną w Gminie Miejskiej Wysokie 

Mazowieckie” Powołano komisję przetargową do oceny spełnienia przez wykonawców 

warunków udziału w postępowaniu o udzielenie zamówienia oraz badania i oceny ofert. 

- Zajęciu przez Miasto Wysokie Mazowieckie ponownie w Rankingu Zrównoważonego 

Rozwoju Jednostek Samorządu Terytorialnego 3 miejsca wśród gmin miejskich w Polsce 

o najwyższym poziomie rozwoju, w XIX edycji Rankingu Zrównoważonego Rozwoju 

Jednostek Samorządu Terytorialnego 2021. Organizatorami wydarzenia są: Komisja 

Samorządu Terytorialnego i Polityki Regionalnej Sejmu RP, Wydział Zarządzania Politechniki 

Warszawskiej oraz Fundacja Polskiego Godła Promocyjnego „Teraz Polska”. Ranking 

Zrównoważonego Rozwoju JST, powstaje w oparciu o 15 wskaźników, obejmujących trzy 

obszary rozwoju: gospodarczy, społeczny oraz ochronę środowiska. Są to:1.wydatki 

majątkowe inwestycyjne per capita, 2. procent wydatków majątkowych inwestycyjnych w 

budżecie, 3. wydatki na transport i łączność per capita, 4. procent wydatków na transport i 

łączność w wydatkach budżetu, 5. procent dochodów własnych w dochodach budżetu 

gminy, 6. liczba podmiotów gospodarczych na 1000 mieszkańców, 7. liczba osób pracujących 

na 1000 mieszkańców, 8. liczba osób bezrobotnych na 1000 mieszkańców, 9. napływ 

ludności na 1000 mieszkańców, 10. odpływ ludności na 1000 mieszkańców, 11. liczba 

absolwentów szkół ponadgimnazjalnych na 1000 mieszkańców, 12. procent radnych z 

wyższym wykształceniem, 13. procent ludności objętej wodociągami, 14. procent ludności 

objętej kanalizacją ścieków, 15. procent ludności objętej oczyszczalnią ścieków. Ranking 

opracowany jest na podstawie danych Głównego Urzędu Statystycznego (Bank Danych 

Lokalnych) i obejmuje swym zakresem wszystkie jednostki samorządowe w Polsce, w 
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podziale na gminy miejskie, miejsko-wiejskie, wiejskie oraz miasta na prawach powiatu.  

- Uruchomieniu listy rezerwowej Rządowego Funduszu Dróg Samorządowych i złożonym 

akcesie do Wojewody Podlaskiego w przedmiocie realizacji inwestycji  ulicy Grunwaldzkiej 

oraz możliwości realizacji następnej ulicy która również znajduje na liście rezerwowych. 

- Planowanych inwestycjach będących przedmiotem analiz i przygotowań od wielu miesięcy

 Burmistrz wskazał w związku z wzrostami cen ciepła i energii od wielu miesięcy były 

prowadzone rozmowy, w przedmiocie budowy mineralizatorni odpadów i osadów.  

,,Prowadzimy rozmowy, z Prezesem Spółdzielni Mleczarskiej Mlekovita Panem Dariuszem 

Sapińskim, żeby taką mineralizatornie na zasadzie zagospodarowania odpadów i osadów 

pobudować, przy środkach Narodowego Funduszu Ochrony  Środowiska. To jest potężna 

inwestycja w granicach 120 a nawet 150 mln złotych gdzie produktem ubocznym jest ciepło i 

energia elektryczna. Doprowadzamy do kwestii rozmów formalnych, co będzie trzeba do-

piąć, jest to inwestycja nie mająca negatywnego wpływu na środowisko”. Lokalizacja na te-

renach miasta w przewidzianych na gospodarkę odpadami. ,,Tym ruchem będziemy próbo-

wali zbić ceny ciepła”. Ponadto Burmistrz wskazał, iż cena ciepła w mieście od 2013 nie ule-

gała zmianie.  

W dyskusji Radna Katarzyna Ogrodnik poruszyła kwestię sytuacji uchodźców z Ukrainy na 

terenie miasta, przedmiotową kwestię omówiono. W dyskusji uczestniczył Burmistrz Miasta, 

Dyrektor Szkoły Podstawowej Nr 1 Małgorzata Koc, Radna Katarzyna Ogrodnik. Omówiono 

aspekty formalne pomocy przyznawanej uchodźcom, ich sytuację , aspekty zapewnienia za-

kwaterowania, zapewnienia pracy,  środków dla osób zapewniających zakwaterowanie, oraz 

aktualnej sytuacji ilości osób i pomieszczeń w powyższym przedmiocie.  

Ad. 5 Ocena zasobów pomocy społecznej miasta Wysokie Mazowieckie 

Przewodniczący Rady Miasta Marek Kajurek poinformował, że sprawozdanie zostało do-

starczone wszystkim radnym pocztą elektroniczną. Przedmiotowym materiałem zajmowała 

się komisja ds. Rodziny i Polityki Społecznej. Przewodniczący poprosił o przedstawienie sta-

nowiska komisji.  

Przewodniczący komisji ds. Rodziny i Polityki Społecznej Karol Nowicki  poinformował, że 

komisja zapoznała się ze sprawozdaniem, uwag nie zgłoszono.  

Przewodniczący Rady Miasta Marek Kajurek zapytał o uwagi do sprawozdania lub głosy w 

dyskusji. 

W dyskusji uczestniczyli: 

Radny Bogdan Matuszewski, Radna Katarzyna Ogrodnik, Wiceprzewodniczący Rady Miasta 

Adam Buciński, Radny Józef Sokolik. 
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Omówiono sprawozdanie. Radny Bogdan Matuszewski zwrócił uwagę na przedstawione da-

ne dotyczące bezrobocia, zdaniem radnego przedstawione dane przedstawiają 15 % bezro-

bocie jeżeli wziąć pod uwagę ilość mieszkańców miasta i podaną liczbę.    

 Radny poprosił o informację czy to omyłka pisarska. W toku dyskusji ustalono, iż dane 

są ,, zasysane” z teleinformatycznych systemów i nie są wpisywane z ręki, sprawozdanie ma 

kształt konstrukcji stworzonej przez system centralny i przedstawione dane są również zaim-

plementowane z centralnych systemów.         

 Kierownik Miejskiego Ośrodka Pomocy Społecznej wskazała, że może odrębnie wystę-

pować do Powiatowego Urzędu Pracy o dodatkową informację w powyższym przedmiocie do 

przyszłych sprawozdań. 

Radna Katarzyna Ogrodnik wskazała, że komisja na posiedzeniu omawiała  szczegó-

łowo przedstawione  trendy, w stosunku do danych ubiegłorocznych, jeżeli przedstawione 

zjawiska nie ulegają powiększeniu, przyjęliśmy do wiadomości. 

Radny Józef Sokolik wskazał, dane są zasysane ze zbioru danych centralnych, które 

gromadzą dane z np. z Powiatowych Urzędów Pracy, są te z kolei nie prowadzą podziału da-

nych na poszczególne gminy ,,kiedyś prosiliśmy o takie dane, to była dodatkowa praca, poza 

statystyki, które oni prowadzą, odniesienie do powiatu jest dla nas wystarczające, ponieważ 

więcej danych nie będziemy mieli”. 

Wiceprzewodniczący Adam Buciński wskazał, że wskazana ,,stopa bezrobocia jest na 

poziomie powiatu”, ,,zgodnie z zasadami statystyki GUS-u”.. ,,nie da się podać poziomu stopy 

bezrobocia,  na poziomie gminy” . System tak wskazał, ponieważ nie ma tego poziomu rapor-

towania na poziomie gminy, nie da się stopy bezrobocia podać na poziomie gminy, liczbę 

bezrobocia tak, ale należy poprosić dodatkowo urząd. W odniesieniu do procedur statystycz-

nych i ich implementacji przez systemy.  

Przewodniczący Rady Miasta wskazał, iż sprawozdanie pokazuje pewne trendy, np. 

coraz więcej osób korzysta z np. usług opiekuńczych.  

Przewodniczący Rady Miasta Marek Kajurek poinformował, że Rada Miasta przyjęła spra-

wozdanie. 

(szczegóły na nagraniu obrad Rady Miasta). 

Ad.6 Przyjęcie informacji z działalności Miejskiego Ośrodka Pomocy Społecznej za 2021 rok.  

Przewodniczący Rady Miasta Marek Kajurek poinformował, że sprawozdanie zostało do-

starczone wszystkim radnym pocztą elektroniczną. Przedmiotowym materiałem zajmowała 

się komisja ds. Rodziny i Polityki Społecznej oraz komisja Finansowa. Przewodniczący popro-

sił o przedstawienie stanowiska komisji.  

Przewodniczący komisji ds. Rodziny i Polityki Społecznej  poinformował, że komisja zapo-

znała się ze sprawozdaniem, uwag nie zgłoszono.  

Przewodniczący komisji Finansowej Wojciech Moczydłowski poinformował że komisja za-

poznała się ze sprawozdaniem, uwag nie zgłoszono. 

Przewodniczący Rady Miasta Marek Kajurek zapytał o uwagi do sprawozdania lub głosy w 

dyskusji – Nie zgłoszono. 
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Przewodniczący Rady Miasta Marek Kajurek poddał pod głosowanie przyjęcie informacji 

z działalności Miejskiego Ośrodka Pomocy Społecznej za 2021 rok. 

Na ustawowy 15 osobowy skład Rady Miasta, w obradach uczestniczyło 15 radnych, głoso-

wało 15 radnych, za przyjęciem 15, przeciw 0, wstrzymało się od głosu 0. 

Przewodniczący Rady Miasta Marek Kajurek poinformował, że informacja została przyjęta 

jednogłośnie,  przekazał również podziękowanie pracownikom MOPS w Wysokiem Mazo-

wieckiem za niesienie pomocy ludziom potrzebującym. 

(szczegóły na nagraniu obrad Rady Miasta). 

Ad.7 Informacja z realizacji rocznego programu współpracy z organizacjami pozarządowy-

mi . 

Przewodniczący Rady Miasta Marek Kajurek poinformował, że sprawozdanie zostało do-

starczone wszystkim radnym pocztą elektroniczną. Przedmiotowym materiałem zajmowała 

się komisja ds. Rodziny i Polityki Społecznej oraz komisja Kultury i Oświaty. Przewodniczący 

Rady Miasta poprosił o przedstawienie stanowiska komisji. 

Przewodniczący komisji Rodziny i Polityki Społecznej Karol Nowicki poinformował, że komi-

sja zapoznała się,  uwag nie zgłoszono. 

Przewodnicząca Komisji Kultury i Oświaty Sylwia Wasilewska poinformowała, że komisja 

pozytywnie zaopiniowała powyższe sprawozdanie,  uwag nie zgłoszono. 

Przewodniczący Rady Miasta Marek Kajurek zapytał o uwagi do sprawozdania lub głosy w 

dyskusji, nie zgłoszono. 

Przewodniczący Rady Miasta Marek Kajurek poddał pod głosowanie przyjęcie informacji z 

realizacji rocznego programu współpracy z organizacjami pozarządowymi . 

Na ustawowy 15 osobowy skład Rady Miasta, w obradach uczestniczyło 15 radnych, głoso-

wało 15 radnych, za przyjęciem 15, przeciw 0, wstrzymało się od głosu 0. 

Przewodniczący Rady Miasta Marek Kajurek poinformował, że Rada Miasta przyjęła przed-

satwione sprawozdanie jednogłośnie, bez uwag. 

(szczegóły na nagraniu obrad Rady Miasta). 

Ad 8. Przyjęcie informacji dotyczącej realizacji uchwały w sprawie szczegółowych zasad 

utrzymania porządku i czystości w mieście. 

Przewodniczący Rady Miasta Marek Kajurek poinformował, że sprawozdanie zostało do-

starczone wszystkim radnym pocztą elektroniczną. Przedmiotowym materiałem zajmowała 

się komisja Funkcjonowania Miasta. Przewodniczący Rady Miasta poprosił o przedstawienie 

stanowiska komisji. 

Przewodniczący komisji Funkcjonowania Miasta Bogdan Matuszewski poinformował, że 

komisja zapoznała się ze sprawozdaniem. Przewodniczący komisji wskazał iż na posiedzeniu 

komisji padła sugestia, aby przyszłe sprawozdania zawierały porównanie z latami poprzed-

nimi. Uwag nie zgłoszono. 

Przewodniczący Rady Miasta Marek Kajurek zapytał o uwagi do sprawozdania lub głosy w 

dyskusji, nie zgłoszono. 

Przewodniczący Rady Miasta Marek Kajurek poddał pod głoswanie informację dotyczącą 

realizacji uchwały w sprawie szczegółowych zasad utrzymania porządku i czystości w mieście. 
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Na ustawowy 15 osobowy skład Rady Miasta, w obradach uczestniczyło 15 radnych, głoso-

wało 15 radnych, za przyjęciem 15, przeciw 0, wstrzymało się od głosu 0. 

Przewodniczący Rady Miasta Marek Kajurek poinformował, że Rada Miasta przyjęła przed-

stawione sprawozdanie jednogłośnie. 

(szczegóły na nagraniu obrad Rady Miasta). 

Ad.9 Podjęcie uchwały w sprawie zwolnienia obywateli Ukrainy z opłat za korzystanie z 

wychowania przedszkolnego w przedszkolach prowadzonych przez Miasto Wysokie Mazo-

wieckie. 

Przewodniczący Rady Miasta Marek Kajurek poinformował, że projekt uchwały został do-

starczony wszystkim radnym pocztą elektroniczną. Przedmiotowym materiałem zajmowała 

się komisja Kultury i Oświaty. Poprosił o przedstawienie stanowiska komisji. 

Przewodnicząca Komisji Kultury i Oświaty Sylwia Wasilewska poinformowała, że komisja 

pozytywnie zaopiniowała projekt powyższej uchwały,  uwag nie zgłoszono. 

Przewodniczący Komisji Finansowej Wojciech Moczydłowski poinformował komisja wydała 

opinię pozytywną.  

W dyskusji uczestniczyli: 

Radna Katarzyna Ogrodnik, Radny Bogdan Matuszewski, Dyrektor Przedszkola MIejskiego 

Nr 1, Kierownik MOPS w Wysokiem Mazowieckiem,  

Omówiono kwestię zwolnień wynikających z powyższej uchwały, a także grup w prze-

dszkolach, posiłki dla dzieci Ukraińskich i dzieci w przedszkolach oraz rozłożenie finansowania 

oraz opłat w powyższych materiach.       

 Radny Bogdan Matuszewski wskazał, na możliwość całkowitego zwolnienia z innych 

opłat dzieci Ukraińskich.          

 Burmistrz Miasta wskazał, iż dodatkowe grupy nie były tworzone,nie ma w związku z 

tym dodatkowych kosztów, miasto otrzymało zwiększenie subwencji oświatowej, a te środki 

zostaną przekazane dla Szkoły Podstawowej Nr 1 w związku z uruchomieniem tam 

oddziałów. 

Przewodniczący Rady Miasta Marek Kajurek poddał pod głosowanie projekt uchwały w 

sprawie zwolnienia obywateli Ukrainy z opłat za korzystanie z wychowania przedszkolnego w 

przedszkolach prowadzonych przez Miasto Wysokie Mazowieckie. 

Na ustawowy 15 osobowy skład Rady Miasta, w obradach uczestniczyło 15 radnych, głoso-

wało 15 radnych, za przyjęciem 15, przeciw 0, wstrzymało się od głosu 0. 

Przewodniczący Rady Miasta Marek Kajurek poinformował, że uchwałą została podjęta jed-

nogłośnie. 

(Uchwała Nr XXXVII/217/2022 z dnia 28 marca w sprawie zwolnienia obywateli Ukrainy z 

opłat za korzystanie z wychowania przedszkolnego w przedszkolach prowadzonych przez Mi-

asto Wysokie Mazowieckie w załączeniu do protokołu) 

(szczegóły na nagraniu obrad Rady Miasta). 

Ad.10  Podjęcie uchwały w sprawie nadania nazwy ulicy położonej na terenie miasta 

Wysokie Mazowieckie. ( ulica Sportowa dla ulicy pomiędzy ul. Ludową, a Stadionową ) 

https://bip-umwysokiemaz.wrotapodlasia.pl/resource/116450/XXXVII.217.2022.pdf/attachment.1
https://bip-umwysokiemaz.wrotapodlasia.pl/resource/116450/XXXVII.217.2022.pdf/attachment.1
https://bip-umwysokiemaz.wrotapodlasia.pl/resource/116450/XXXVII.217.2022.pdf/attachment.1
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Przewodniczący Rady Miasta Marek Kajurek poinformował, że projekt uchwały został do-

starczony wszystkim radnym wraz z załącznikiem graficznym pocztą elektroniczną.   

Przedmiotowym materiałem, zajmowały się komisje Kultury i Oświaty oraz Funkcjonowania 

Miasta. Przewodniczący Rady Miasta poprosił o przedstawienie stanowiska komisji. 

Przewodnicząca Komisji Kultury i Oświaty Sylwia Wasilewska wskazała, iż komisja na po-

siedzeniu zaproponowała, aby dla odcinka łączącego ulicę ul. Ludową z ulicą Stadionową  

nadać nazwę  ulica Sportowa z tego względu, że w pobliżu jest stadion, wskazano na tematy-

czne powiązanie nazwy ulicy z ulicami przyległymi. Komisja jednogłośnie projekt uchwały z 

nazwą ulicy Sportowa zaopiniowała pozytywnie. 

Przewodniczący Komisji Funkcjonowania Miasta Bogdan Matuszewski  ,,co do wymienionej 

ulicy padły dwie propozycje, jedna wynikała z wniosku Towarzystwa Historycznego tj. Profe-

sora Piotra Bańkowskiego, druga nazwa ze strony Radnych Rady Miasta”. Komisja uznała, że 

słuszny jest kierunek wprowadzania nazw ulic imionami osób zasłużonych dla miasta, i na 

pewno Pan Piotr Bańkowski jest osobą godną uczczenia. Członkowie komisji w porozumieniu 

ustalili, że następna ulica wskazana na załączniku graficznym - łącząca nowo nazwane ulice 

będzie nazwana od  im. Profesora Piotra Bańkowskiego aby, zadośćuczynić ,,słusznie złożo-

nym wnioskom” Towarzystwa Historycznego im. Piotra Bańkowskiego oraz Towarzystwa 

Przyjaciół Miasta Wysokie Mazowieckie jeżeli propozycja uzyska akceptację rady. Przewodni-

czący Komisji Funkcjonowania Miasta poinformował, iż komisja w odniesieniu do wskazane-

go projektu uchwały komisja jednogłośnie zaakceptowała nazwę ulica Sportowa. 

Przewodniczący Rady Miasta Marek Kajurek zapytał o głosy w dyskusji bądź uwagi lub wnio-

ski w przedmiotowej materii – nie zgłoszono. 

Przewodniczący Rady Miasta Marek Kajurek poddał pod głosowanie projekt uchwały w 

sprawie nadania nazwy ulicy położonej na terenie miasta Wysokie Mazowieckie. ( ulica Spor-

towa dla ulicy pomiędzy ul. Ludową, a Stadionową ) 

Na ustawowy 15 osobowy skład Rady Miasta, w obradach uczestniczyło 15 radnych, głoso-

wało 15 radnych, za przyjęciem 15, przeciw 0, wstrzymało się od głosu 0. 

(Uchwała Nr XXXVII/218/2022  w sprawie nadania nazwy ulicy położonej na terenie miasta 

Wysokie Mazowieckie. - ul Sportowa) 

(szczegóły na nagraniu obrad Rady Miasta). 

Ad.11  Podjęcie uchwały w sprawie nadania nazwy ulicy położonej na terenie miasta 

Wysokie Mazowieckie. (płk. Bolesława Mościckiego dla ul. pomiędzy ul. Ludową a ul. Aleja 

Niepodległości) 

Przewodniczący Rady Miasta Marek Kajurek poinformował, że projekt uchwały został do-

starczony wszystkim radnym pocztą elektroniczną. Przedmiotowym materiałem zajmowała 

się komisja Kultury i Oświaty oraz komisja Funkcjonowania Miasta. Poprosił o przedstawienie 

stanowiska komisji. 

Przewodnicząca Komisji Kultury i Oświaty Sylwia Wasilewska  na posiedzeniu komisji został 

wzięty pod uwagę wniosek złożony przez Towarzystwo Przyjaciół Miasta dotyczący uhono-

rowania dwóch osób związanych Wysokiem Mazowieckiem, tj. pułkownika Bolesława Mo-

ścickiego oraz   Profesora Piotra Bańkowskiego. Komisja po dłuższej dyskusji zdecydowała się 

https://bip-umwysokiemaz.wrotapodlasia.pl/resource/116450/XXXVII.218.2022.pdf/attachment.1
https://bip-umwysokiemaz.wrotapodlasia.pl/resource/116450/XXXVII.218.2022.pdf/attachment.1
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zaproponować  nazwę ulicy płk. Bolesława Mościckiego, Przewodnicząca przedstawiła życio-

rys pułkownika i uzasadnienie decyzji wskazała, ponadto że komisja jednogłośnie  pozytyw-

nie zaopiniowała projekt uchwały, a Profesor Piotr Bańkowski będzie brany pod uwagę w 

przyszłości. 

Przewodniczący komisji Funkcjonowania Miasta Bogdan Matuszewski poinformował, że 

komisja jednogłośnie uznała decyzję nadania nazwy ulicy płk. Bolesława Mościckiego za do-

bry wybór, w szczególności że ulica sąsiaduje z ulicą Aleja Niepodległości, w związku z czym 

nawiązanie historyczne jest wskazane.  

Przewodniczący Rady Miasta Marek Kajurek zapytał o głosy w dyskusji bądź uwagi lub wnio-

ski w przedmiotowej materii – nie zgłoszono. 

Przewodniczący Rady Miasta Marek Kajurek poddał pod głosowanie projekt powyższej 

uchwały. 

Na ustawowy 15 osobowy skład Rady Miasta, w obradach uczestniczyło 15 radnych, głoso-

wało 14 radnych, za przyjęciem 13, przeciw 0, wstrzymało się od głosu 1. 

(W załączeniu Uchwała Nr XXXVII/219/2022  w sprawie nadania nazwy ulicy położonej na 

terenie miasta Wysokie Mazowieckie. (ul. płk. Bolesława Mościckiego)) 

(szczegóły na nagraniu obrad Rady Miasta). 

Ad.12 Podjęcie uchwały w sprawie zmian w budżecie miasta na 2022 rok. 

Przewodniczący Rady Miasta Marek Kajurek poinformował, że projekt uchwały został do-

starczony wszystkim radnym. Przedmiotowym materiałem zajmowała się komisja Finansowa. 

Przewodniczący poprosił o przedstawienie stanowiska komisji. 

Przewodniczący komisji Finansowej Wojciech Moczydłowski przedstawił pozytywną opinię 

komisji w przedmiocie projektu uchwały. 

Skarbnik Miasta Renata Kamińska przedstawiła założenia projektu uchwały w sprawie zmian 

w budżecie miasta na 2022 rok wraz z uzasadnieniem potrzeby podjęcia. 

Przewodniczący Rady Miasta Marek Kajurek zapytał o uwagi do projektu uchwały – 

nie zgłoszono. 

Przewodniczący Rady Miasta Marek Kajurek poddał pod głosowanie projekt uchwały 

w sprawie zmian w budżecie miasta na 2022 rok. 

Na ustawowy 15 osobowy skład Rady Miasta, w obradach uczestniczyło 15 radnych, głoso-

wało 15 radnych, za 15, przeciw 0, wstrzymało się od głosu 0. 

Przewodniczący Rady Miasta Marek Kajurek stwierdził, że uchwała została podjęta jedno-

głośnie. 

(Uchwała Nr XXXVII/220/2022  w sprawie zmian w budżecie miasta na 2022 rok w załączeniu 

do protokołu) 

(szczegóły na nagraniu obrad Rady Miasta). 

Ad.13 Podjęcie uchwały w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Miasta Wy-

sokie Mazowieckie na lata 2022-2025 wraz z prognozą kwoty długu i spłat zobowiązań na 

lata 2022-2027. 

https://bip-umwysokiemaz.wrotapodlasia.pl/resource/116450/XXXVII.219.2022.pdf/attachment.1
https://bip-umwysokiemaz.wrotapodlasia.pl/resource/116450/XXXVII.219.2022.pdf/attachment.1
https://bip-umwysokiemaz.wrotapodlasia.pl/resource/116450/Uchwała%20XXXVII.220.2022%20z%20dn.%202022-04-28.pdf/attachment.1
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Przewodniczący Rady Miasta Marek Kajurek poinformował, że projekt uchwały został do-

starczony wszystkim radnym. Przedmiotowym materiałem zajmowała się komisja Finansowa. 

Poprosił o przedstawienie stanowiska komisji. 

Przewodniczący komisji Finansowej Wojciech Moczydłowski komisja wydała opinię pozy-

tywną. 

Przewodniczący Rady Miasta Marek Kajurek zapytał o uwagi do projektu uchwały – 

nie zgłoszono. 

Przewodniczący Rady Miasta Marek Kajurek poddał pod głosowanie projekt uchwały 

w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Miasta Wysokie Mazowieckie na lata 

2022-2025 wraz z prognozą kwoty długu i spłat zobowiązań na lata 2022-2025. 

Na ustawowy 15 osobowy skład Rady Miasta, w obradach uczestniczyło 15 radnych, głoso-

wało 15 radnych, za 15, przeciw 0, wstrzymało się od głosu 0. 

Przewodniczący Rady Miasta Marek Kajurek stwierdził, że uchwała została podjęta jedno-

głośnie. 

(W załączeniu uchwała Nr XXXVII/221/2022 w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finan-

sowej Miasta Wysokie Mazowieckie na lata 2022-2025 wraz z prognozą kwoty długu i spłat 

zobowiązań na lata 2022-2025. XXXVII/221/2022 ) 

(szczegóły na nagraniu obrad Rady Miasta). 

Ad. 14 Interpelacje i wnioski radnych. 

Radny Lech Jamiołkowski – złożył interpelację dotyczącą wzrostu ceny ciepła na potrzeby 

centralnego ogrzewania , podgrzania ciepłej wody użytkowej w ostatnim okresie, zdaniem 

radnego sprawa  wzbudza poważny niepokój mieszkańców bloków spółdzielczych i komunal-

nych . Nasze lokale mieszkaniowe zaopatrywane są w ciepło przez Zakład Wodociągów, Ka-

nalizacji Energetyki Cieplnej w Wysokiem Mazowieckiem jako wytwórcę ciepła. ( interpelacja 

w załączeniu do protokołu). Radny zapytał czy gaz został zakupiony w PGNiG , a może z in-

nych źródeł, i czy do tego sprzedawcy zostało złożone stosowne oświadczenie.  

Radny Przemysław Alkowski – złożył interpelację w przedmiocie zabezpieczenia energetycz-

nego mieszkańców miasta ( w załączeniu do protokołu).  Radny zapytał o strategię, która 

towarzyszyła procesowi zakupu gazu, listę pytań radny załączył w interpelacji  w przedmiocie 

zakupu gazu,  ,,żeby w przyszłości pozwoliła inaczej podejść do tematu, a może uspokoiła 

mieszkańców.”  

Radna Katarzyna Jańczuk- zapytała dlaczego, podwyżki ciepłą, są różne w różnych miastach. 

Czy w ten sposób koszty nie są przerzucane na mieszkańców? Radna zapytała czy niższe 

koszty w innych miastach, nie są związane z tym że firmie udało się zrobić ,,księgowe zapasy 

gazu po niższych cenach”. 

https://bip-umwysokiemaz.wrotapodlasia.pl/resource/116450/Uchwała%20Nr%20XXXVII.221.2022%20zmiana%20WPF%20z%20dn.28.04.2022.docx/attachment.1
https://bip-umwysokiemaz.wrotapodlasia.pl/resource/116450/Uchwała%20Nr%20XXXVII.221.2022%20zmiana%20WPF%20z%20dn.28.04.2022.docx/attachment.1
https://bip-umwysokiemaz.wrotapodlasia.pl/resource/116450/Uchwała%20Nr%20XXXVII.221.2022%20zmiana%20WPF%20z%20dn.28.04.2022.docx/attachment.1
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Burmistrz Miasta Jarosław Siekierko wyjaśnił, że podwyżki gazu i innych surowców dotyczą 

wszystkich surowców i produktów, nie tylko  mieszkańców zasobów Spółdzielni Mieszkanio-

wej,  czy ZGM-u. Wzrastają ceny produktów spożywczych, surowców, a także rachunki opłat  

mieszkańców domów jednorodzinnych i przedsiębiorców, sytuacja na rynkach jest trudna.  

 Burmistrz wskazał, że przez 13 lat w mieście nie było podwyżek cen ciepła,  ponieważ 

cena gazu nie rosła. Aktualnie przedstawione ceny przez ZGM i Spółdzielnie Mieszkaniową to 

ceny zaliczek, cena ciepła zostanie przedstawiona w rozliczaniu rocznym.   

 Burmistrz Miasta wskazał, że z jego informacji wynika, iż Spółdzielnia Mieszkaniowa 

podniosła o 80 % ceny zaliczek, a ZGM 40 % .       

 Odnosząc się do kwestii podgrzania ceny ciepłej wody, to również zaliczka, w przed-

miocie podgrzania ciepłej wody Burmistrz Miasta wskazał, że blok przy ulicy Szpitalnej 2 , 

budowany przez miasto , posiada odpowiednie rury, odpowiednie ocieplenie , kanalizację 

koszt ciepłej wody  to 17 zł za m3 , nie ma tam rur bez ocieplenia biegnących w kominach , 

powodujących straty  na przesyle. 

  Burmistrz wskazał, iż straty ciepła powodujące wzrost opłaty za ciepłą wodę  powinny 

być przedmiotem analizy zarządców  danych wspólnot nieruchomości, i  powinny być po-

dejmowane stosowne modernizacje. Burmistrz w swojej wypowiedzi nawiązał do poprzed-

nich zarządów Spółdzielni Mieszkaniowej, zaznaczył jednocześnie, że  aktualny zarząd jest od 

niedawna i ma trudne zadanie.   

Nawiązując do zakupów gazu, Burmistrz wskazał, iż kiedy cena gazu była w cenie 

300 zł nie było możliwości zakupu, następnie cena znacznie wzrosła i zaczęła spadać. ,,Dzisiaj 

nie dałem podnieść zaliczek, bo nie wiemy jaka będzie zima, mogą być potężne zwroty, może 

będą w ZGMie dopłaty.”  

Burmistrz zaapelował o przeanalizowanie również kosztów funkcjonowania jednostek 

wskazał, że stosowne wnioski  zostały złożone ( dot. ochrony odbiorców paliw) w powyższej 

kwestii informacji zwrotnej, ,,walczymy” kwestia może wymagać prawno- formalnych zmian 

jest analizowana. ,,Prezes nie jest dostawcą gazu, a jest dostawcą ciepła, nie mamy odpo-

wiedzi.”  

 Nagły skoki cen wywołał zwiększoną ostrożność w dokonywaniu zakupów gazu. W kwestii 

zaliczek cen sprzedaży ciepła, taryfy są zatwierdzane przez URE gdyby coś było nie tak cena 

ciepła, nie byłaby zaakceptowana, czas pokaże jaka będzie cena, jeżeli zejdzie do poziomu 

300 zł zostanie wydane polecenie zakupu gazu. Burmistrz Miasta zachęcił do wchodzenia na 

giełdę, celem śledzenia trendów w powyższym przedmiocie, wskazał ponadto, że samorząd 

robi co może żeby obniżyć koszty dla mieszkańca.       

 Burmistrz Miasta wskazał, że  17 zł/m3 a 101 zł/m3 przy tym samym dostawcy ciepła i 

cenie gazu wskazuje na wieloletnie zaszłości, ale ważny jest problem, który jest do rozwiąza-

nia, aby uodpornić mieszkańców miasta na takie sytuacje również w przyszłości - istotna jest 

dywersyfikacja źródeł ciepła.         

  URE zatwierdziło ceny ciepła, aktualne kwoty są cenami zaliczek za ciepło, w tym 

zakresie zaliczki są realizowane po zakończeniu roku, należy zwrócić również uwagę na 

znaczną ilość zwrotów jakie dotychczas funkcjonowały w tym przypadku.  
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Zastępca Burmistrza Miasta Ewa Konarzewska wskazała, że jako mieszkanka domu prywat-

nego zakupywała ekogroszek, którego ceny wzrosły niejednokrotnie do ok 3000 zł, wszelkie 

paliwa wzrosły nie dotyczy to jedynie gazu. 

Wiceprzewodniczący Rady Miasta Adam Buciński wskazał, że mówi z perspektywy Wicepre-

zesa Spółdzielni Mieszkaniowej, apelując, iż jeżeli ktoś ma możliwości interweniowania warto 

aby to robił, wskazał że ,,zbieraliśmy podpisy” podziękował ,,Burmistrzowi Miasta, który 

również interweniował swoimi drogami”, w przedmiocie objęcia ochroną ustawową podmio-

tów, które dostarczają dla mieszkańców podmiotów kupujących ciepło.    

 Poprawka została wsparta również przez lokalnego Senatora Jacka Boguckie-

go, ,,można powiedzieć wbrew swojemu ugrupowaniu partyjnemu” ,,uzyskała poparcie w 

Senacie, została jednak odrzucona w Sejmie.  Obecnie w Sejmie  to jest druk 2111, jest za-

proponowana przez Platformę Obywatelską, proponuje zmianę definicji w ustawie prawo 

energetyczne, dotyczące tego samego problemu. Wysłaliśmy poparcie do Pani Marszałek 

Witek, z opisem sytuacji również  do Pana Premiera Morawieckiego, oba te pisma do wia-

domości  wszystkich członków komisji do sejmowej ds. Energetyki  i Aktywów Państwowych 

oraz parlamentarzystów Podlaskich”.  

Radna Katarzyna Ogrodnik wniosła o objęcie kontrolą Przedszkola Miejskiego Nr 2 w związ-

ku, z tym, że grupa radnych rady w osobach  Wojciech Moczydłowski, Przemysław Alkowski, 

Bogdan Matuszewski, Katarzyna Ogrodnik złożyła pismo do Komendy Powiatowej Policji oraz 

do Prokuratury, z zapytaniem o toczące się  postępowanie w przedmiocie zajęć logopedycz-

nych,  obie instytucje odpowiedziały, że takie postępowanie nie toczyło się i nie toczy. Radna 

nawiązała do dyskusji z poprzednich posiedzeń, następnie wniosła o przegłosowanie i podję-

cie decyzji przez radę, wskazując iż uważa za zasadne żeby przeprowadzić kontrolę.  

W dyskusji uczestniczyli: 

Radna Katarzyna Ogrodnik, Przewodniczący Rady Miasta Marek Kajurek , Burmistrz Miasta 

Jarosław Siekierko, Radny Damian Podbielski, Radny Przemysław Alkowski, Radny Bogdan 

Matuszewski.  

Omówiono powyższe, tj.  plan komisji rewizyjnej, kwestie kompetencyjne komisji rewi-

zyjnej, przedmiotowy zakres sprawy zajęć logopedycznych –  dyskutujący radni przedstawiali 

swoje stanowisko w przedmiotowej kwestii, omówiono powyższą kwestię, odczytano pismo 

Policji w powyższej kwestii, wskazujące że w roku 2020 /2021 nie toczyło i nie toczy się po-

stępowanie w przedmiotowej kwestii. 

Przewodniczący Rady Miasta Marek Kajurek zarządził 10 minutową przerwę w posiedzeniu. 

Przewodniczący Rady Miasta Marek Kajurek poddał pod głosowanie wniosek Radnej Kata-

rzyny Ogrodnik w sprawie przeprowadzenia przez Komisję Rewizyjną kontroli w Przedszkolu 

Miejskim Nr 2. 

Na ustawowy 15 osobowy skład Rady Miasta, w obradach uczestniczyło 15 radnych, głoso-

wało 15 radnych, za 4, przeciw 7, wstrzymało się od głosu 4. 

(szczegóły na nagraniu obrad Rady Miasta). 

Ad. 15 Sprawy różne. 

(szczegóły na nagraniu obrad Rady Miasta). 
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Przewodniczący Rady Miasta Marek Kajurek przypomniał Radnym o upływającym terminie 

składania oświadczeń majątkowych. 

Ad. 16 Zapytania i wolne wnioski. 

Nie zgłoszono. 

Ad. 17 Zamknięcie obrad sesji. 

Wobec wyczerpania porządku obrad (godz. 14 00 )Przewodniczący Rady Miasta  

zamknął XXXVI sesję Rady Miasta.  

(szczegóły na nagraniu obrad Rady Miasta)  

Integralną część protokołu stanowi wykaz głosowań imiennych oraz nagranie obrad sesji.  

Na tym protokół zakończono i podpisano. 

Protokolant 

Damian Cieślukiewicz 

Przewodniczący Rady Miasta Wysokie Mazowieckie 

   Marek Kajurek  


